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 Referat 

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 1 
 

Mødetidspunkt: Mandag den 27.01.2020 

Til stede: Bestyrelsen 

Gæster: beboerrådgiver Carsten Borup, Klaus fra 

teamet, Pia Camin fra administrationen 

Afbud: - 

Referent: Lone Corfixen 

Dagsorden 

 
1. Jubilæumsfest 

Arbejdsopgaver blev drøftet og aftalt. Pia laver en to-do-liste og sørger for kommunikationen 

udadtil, invitationer, banner, o.lign. 

Sponsorater: Klaus undersøger hos Fals, fx billetter til ZOO. Vi trækker lod på armbåndets 

nummer. Fx billetter til Leos Legeland, blomster fra Carla.  

Bestyrelsen skal mingle og få en snak med beboerne. 

     

2. Teamet 

Der er kommet nye regler for videoovervågning. Bestyrelsen lave en opfølgning. 

Klaus har modtaget tilbud om parkeringskontrol i afd. Fyensgade. Klaus sender udspillet 

til bestyrelsen. 

Økonomi: Afd. 1 havde et godt år i 2019, lidt ekstraudg. på renovation og der bliver udg. 

På grund af vaskerier. Fint overskud på konto 115. 

Budgetmøde mandag 30/3 kl. 16 sammen med bestyrelsesmødet. 

Malerarbejde og gulvarbejde er ude i ny licitation. 

Gang i vinduesrenovering i gang igen. Opstart i uge 14. 

Badeværelsesvindue, fremover bruger vi ren plastvindue. Genopretning skal ske i år 

inden maj. 

Røgalarmer opsættes i Fyensgade. 

Elevator, to nye opsættes i Fyensgade i maj måned. 

Elevator i afdelingen: De har lavet et projekt til konstruktøruddannelsen, så de kan 

komme med nogle ideer. Firmaet Alavator kigger også på ideer til elevatorer i afdelingen. 

Begge dele er gratis for afdelingen. 

Brandveje: vi afventer stadig godkendelse. Klaus prøver at finde ud af, om der evt. kan 



 

 
Side 2 

 

etableres beboerparkeringspladser i samme forbindelse. 

Klaus vender tilbage mht. radiator-udskiftning i stuen i de lejligheder, der ikke har fået ny 

radiator. 

Klaus deltager i næste bestyrelsesmøde den 24/2. 

 

3. Runden 

Palle: Aktivitetsudvalget skal i gang igen. Henrik og Palle er blevet enige om at starte 4-

bande møder op igen. Bogø vil godt give 15% i rabat på køb hos ham ved brug af et kort 

til beboerne. Afstemning via Facebook-gruppen. 

 

4. Eventuelt 

Intet  

 

5. Næste møde  

24. februar 2020 

 

6. Mødet hævet kl. 19:00 

 

 

 

 

Lone Corfixen 
Referent 
 


